
 

 

Protokoll årsmöte Strandsidans samfällighetsförening 2017-07-22 

 

1.  Mötets öppnande 

 Katrin Carlsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2.  Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställs med tillägget att punkt 8d utgår. 

 

3.  Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande väljs Katrin Carlsson och till sekreterare väljs Carl-Johan 

Sjöberg. 

 

4.  Val av 2 justeringsmän, som tillsammans med ordförande skall justera 

protokollet 

 Joakim Glavå och Lars Roy. 

 

5.  Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkning för 

verksamhetsåret 

Mötesdeltagarna har fått tillgång till handlingarna. Katrin Carlsson läser upp 

verksamhetsberättelsen och Kjell-Åke Larsson går igenom resultat- och 

balansräkningen. 

 

Verksamhetsberättelsen samt resultat- och balansräkningen godkänns. 

 

6.  Revisorernas berättelse  

 Revisorn läser upp revisionsberättelsen. 

 

7. a, Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

    b, Medel ur underhållsfonden 

På förra årsmötet beslutades att styrelsen har rätt att under verksamhetsåret 

nyttja 75.000kr ur underhålls- och förnyelsefonden till belysning på 

Strandskatan och till en förstudie inför ombyggnationen av Grågåsen. 

 

Beslutades att ytterligare medel inte behöver nyttjas. 

 

 

 

 



8. Val till   

 a, ordförande för en tid av 1 år 

 Katrin Carlsson 

 

 b, 2 styrelseledamöter för en tid av 2 år 

 Henrik Larsson och Carl-Johan Sjöberg 

 

 c, 2 styrelsesuppleanter för en tid av 1 år 

 Liselotte Karlsson och Monika Eng 

 

 d, 1 revisor för en tid av 2 år 

 Punkten utgår. 

 

 e, 1 revisorsuppleant för en tid av 1 år 

 Lars Karlsson 

 

 f, Valberedning tillika arvodeskommitté för en tid av 2 år 

 Stig Svensson väljs på två år och Bernt Kornell väljs på ett år. 

 

9. Ordningsregler 

Inga förslag på förändringar har inkommit till styrelsen. Förslag på ändringar 

ska vara styrelsen tillhanda senast en månad innan årsmötet. 

 

10. Aktuella ärenden 

 Driftskostnad för medlemmar 2017 

Beslutades att driftskostnaden ska uppgå till 2.000kr och att det ska avsättas 

300kr till underhålls- och förnyelsefonden. 

 

 Nycklar/tags  

Sköts av Wikströms Lås.  

 

 Framtida byggnationer på Grågåsens servicebyggnad 

Offerter har inkommit på över 1 000.000kr totalt. Det är dyrare än beräknat så 

vi avvaktar med byggnationen. Ritningar ska läggas ut på hemsidan. 

Ventilationen på Grågåsens ”handikapptoalett” ska åtgärdas snarast. 

 

 Sopor 

2013 gjordes systemet om och föreningens återvinningskort gäller inte längre. 

Var och en tar ut eget kort om det behövs. Information läggs ut på hemsidan.  

 

 Städning 

Vi anlitar Mias städ under 2017. Städningen fungerar bra. 

 

 

 



 Tidpunkt för Öppning och stängning 2018 

Öppning sker den 7 april och stängning den 1 oktober. 

Handikapptoaletten på Strandskatans servicebyggnad är öppen hela året. 

 

 Arvoden till styrelsen 

Enligt tidigare beslut 28.700kr som årligen uppräknas med index. 

 

 Datum för nästa årsmöte 

Nästa årsmöte hålls lördagen den 21 juli kl. 10.00-11.30 på området mellan 

Strandskatan och Svanen. 

 

 Datum för fixardag 2018 

Beslutades att vi inte behöver ha någon fixardag nästa år. 

 

11. Övriga frågor 

Styrelsen planerar att ha ett avstämningsmöte med kommunen i oktober där 

bl.a. färdigställandet av Klittervägen ska diskuteras och utvärderas. 

 

En sluten facebookgrupp har skapats för föreningens medlemmar. Information 

läggs ut på hemsidan. 

 

24 timmars parkering gäller troligtvis vid stugorna. Frågan ställs till 

kommunen. 

 

Torky fattas ibland på Grågåsen, behövs ett låsbart skåp. 

 

Kommunen sopar gångarna ner till stranden dåligt.  

 

Parkeringarna är på vissa ställen så korta så man är tvungen att stå ute i gatan 

när man lastar ur bilen. 

 

Föreningen har ansvar för vattenutkastarna. Det är bättre med stensättning än 

trä där vattnet rinner ner.  

 

Problem med dörren till disken på Strandskatan. Kolven läcker och behöver 

troligtvis bytas ut. 

 

Lekplatsen har blivit lite iordninggjord. 

 

Det är dåligt avdelat mellan gatan och gång-/cykelvägen.  

 

Vägen är gångfartsväg (lågfartsområde), bilar ska lämna företräde. 

 

Positivt att det inte är några bilar på området längre. 

 



 


